



appWASH

## DE -appWash connector box APCL 044



### Lieferumfang

appWash connector box	1
Gebrauchsanweisung	1
Montageanleitung	1
Schlüssel	2
Montagezubehör	1
Maschinensticker	6
how to appWash-Poster	Diverse, in verschiedenen Sprachen

### Technische Daten

Maße (BxHxL)	400 mm x 600 mm x 200 mm
Gewicht	15 kg
Spannungsversorgung	100..240 V 50/60 Hz
Max. Leistungsaufnahme	max. 45 W

### Montage und Installation

Wandmontage	Die appWash connector box wird mittels des beiliegenden Montagezubehörs an der Wand befestigt. Die Box muss nicht zwingend im gleichen Raum wie die Maschinen installiert werden.
Spannungsversorgung	Die appWash connector box wird mittels eines 3-adrigen Kabels (3x0,75 mm <sup>2</sup> ) an eine vorhandene Unterverteilung angeschlossen. Das Anschlusskabel und der Stecker sind nicht im Lieferumfang enthalten.
Anschluss Maschinen	Die appWash connector box wird mittels eines 5-adrigen Kabels (5x0,75 mm <sup>2</sup> ) mit einer Waschmaschine oder einem Trockner verbunden. Es können bis zu 6 Maschinen angeschlossen werden und es wird je ein Kabel zum Anschluss einer Maschine benötigt. Die Anschlusskabel sind nicht im Lieferumfang enthalten.

Powered by

**Miele**



appWASH

## EN - appWash connector box APCL 044



### Scope of delivery

appWash connector box	1
Instruction manual	1
Assembly instructions	1
Keys	2
Mounting accessories	1
Machine stickers	6
how to appWash-Poster	Varios, in different languages

### Technical data

Dimensions (WxHxL)	400 mm x 600 mm x 200 mm
Weight	15 kg
Power supply	100..240 V 50/60 Hz
Max. Power Consumption	max. 45 W

### Assembly and installation

Wall mounting:	The appWash connector box is attached to the wall using the included mounting accessories. The box does not necessarily have to be installed in the same room as the machines
Power supply	The appWash connector box is connected to an existing sub-distribution unit using a 3-core cable (3x0,75 mm <sup>2</sup> ). The connecting cable and the plug are not included in the scope of delivery
Connecting machines	The appWash connector box is connected to a washing machine or dryer with a 5-core cable (5x0,75 mm <sup>2</sup> ). Up to 6 machines can be connected and one cable each is required to connect one machine. The connecting cables are not included in the scope of delivery.

Powered by

**Miele**